
Geacht college, geachte raadsleden,

Bedankt dat ik hier vandaag mag inspreken. Mijn naam is Hans Rosenbrand, ik woon al bijna 
15 jaar in de Djept. Niet in het grote plan "Djept", maar in de échte Djept, die mooie 
lommerijke straat waar vele Veldhovenaren al zovele jaren met plezier wonen. Woonplezier 
dat met de huidige plannen sterk onder druk staat. Wat is het geval. De gemeente wil de 
ontsluiting van 119 appartementen bekend als woonblok zuidoost laten lopen via de 
Polderstraat/Schans en de Djept omdat de Polderstraat in zuidelijk richting wordt afgesloten. 
Dit leidt tot een onacceptabele verkeerstoename in deze straten. Het is cru, dat voor het 
plan Djept wordt geschreven dat gemotoriseerd verkeer op de 2e plaats komt terwijl de 
huidige bewoners in de échte Djept maar ook de Polderstraat/Schans een enorme 
verkeerstoename te verwerken krijgen.

Daarnaast worden de bewoners aan de zuidkant van de Djept worden onevenredig zwaar 
getroffen door én hoogbouw in de achtertuin en aan de voorkant een vervijfvoudiging van 
het aantal verkeersbewegingen! Het leefklimaat wordt sterk aangetast.

De gemeente heeft een verkeersonderzoek laten uitvoeren waarbij het extra aantal 
verkeersbewegingen van het appartementencomplex zuidoost is onderzocht. Dit onderzoek 
is echter onvolledig. Er is namelijk geen rekening gehouden met de extra 
verkeersbewegingen die vanuit de straten Linde, Kasteeldreef en Polderstraat ontstaan 
doordat deze bewoners niet meer via de zuidelijk Polderstraat naar het centrum kunnen 
maar nu ook allemaal door de Djept moeten. Het gaat hier om een totaal van 37 woningen 
wat nog eens een extra belasting van ca.170 verkeersbewegingen per dag veroorzaakt. (37 * 
8,2 vrijstaande woning * 1,11 werkdag * 50^.).

Er is echter een simpele oplossing om dit verkeersprobleem op te lossen. Door de reeds 
ingetekende ontsluiting van cluster zuidwest met slechts 50m parallel aan de Heerbaan te 
verlengen kan het verkeer van cluster zuidoost prima via Groenrijk/Smelen worden 
ontsloten. Deze oplossing heeft nagenoeg geen invloed op het groene karakter van het 
woongebied. Bovendien hebben de nieuwe bewoners een snellere aansluiting op het City- 
centrum en de Heerbaan.

Deze oplossing hebben wij meerdere keren bij de gemeente aangedragen maar wilde men 
niet onderzoeken omdat deze ontsluiting dwars door het plangebied zou gaan en strijdig zou 
zijn met de integrale gebiedsvisie. Zoals aangetoond kan deze ontsluiting echter zonder 
problemen aan de rand van het gebied worden gecreëerd. Deze oplossing zal er zeker toe 
leiden dat een flink aantal bezwaren zal wegvallen.

Tot slot: De gemeente zegt in het verkeersonderzoek dat de Djept 1000 voertuigen per dag 
kan verwerken. Maar laten we eerlijk zijn, daar is een klinkerstraat als de Djept niet op 
berekend en iedereen begrijpt dat de impact voor de huidige bewoners enorm is. Ik vraag u 
derhalve indringend om rekening te houden met de HUIDIGE bewoners en te kiezen voor de 
nieuwe ontsluiting. Dank u wel.


